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Zlatá medaile našich dívek 
Dívkám šestého a sedmého ročníku se povedl veliký úspěch.  Postoupily do krajského kola   

ve florbalovém turnaji. Ve skupině je čekaly tři školy, ZŠ Horní Cerekev, ZŠ Komenského 

a ZŠ Želiv. Horní Cerkev naše dívky porazily s přehledem 4:0. Nad ZŠ Komenského 

a ZŠ Želivem zvítězily shodným výsledkem 2:1 a ze skupiny postoupily z prvního místa. 

Ve finálové skupině je čekala ZŠ Krásovy domky a ZŠ Humpolec Hálkova. Oba týmy opět 

porazily stejným výsledkem, a to 2:1. Bez porážky zvládly celý turnaj a zaslouženě vyhrály 

zlatou medaili.                                                                                                              Jakub Mazanec 9. B 
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Medaile ze sálové kopané (chlapci  
8. a 9. ročník) 

Dne 22. 11. 2023 se jako každoročně konal turnaj v sálové kopané. Pět skupin bylo rozděleno 

do dvou tělocvičen. Dvě skupiny hrály u nás na škole a ta poslední ve sportovní hale. My jsme 

byli ve skupině s Černovicemi, Gymnáziem Pelhřimov a Pacovem. Hned úvodní zápas 

s Černovicemi jsme s přehledem zvládli 6:0. Druhé utkání nás čekalo proti gymnáziu. Dlouho 

jsme nemohli dát gól, protože na nás zvolili taktiku takzvanou ,,park the bus”, což znamená, 

že druhý tým je na vlastní polovině a jen brání. Poté, když jsme dali úvodní gól, už jim bránění 

bylo k ničemu a museli začít útočit, takže nakonec jsme zvítězili 4:0. Proti Pacovu nám stačila 

jen remíza. Všichni hráči neustále zdůrazňovali, že nám k postupu stačí jen remíza, a tak jsme 

si to nasadili (nechtěně) do hlavy. Zápas skončil 0:0. Ve finálové skupině na nás čekaly tři 

týmy, Žirovnice, Počátky a ZŠ Pražská.  

Asi nejlepší zápas celého 

turnaje proti Žirovnici 

jsme vyhráli 1:0. Díky 

neskutečnému výkonu 

našeho gólmana Daniela 

Vyhnálka, který nás 

fantasticky podržel. Ten 

zápas měl všechno, 

od emocí až po krásné 

útočné i obranné akce. 

Hned po tomto zápase 

jsme se utkali s Počátky. 

Hned po rozehrávce 

jsme dali krásný gól 

na jedna nula. Jenže 

poté jsme začali být absolutně pasivní a prohráli jsme 2:1. Na Pražskou už nezbyly síly, a tak 

jsme skončili lehce zklamaní na třetím místě.   

Zajímavost: Daniel Vyhnálek z pozice brankáře měl dvě asistence díky své skvělé hře nohou. 

                                                                                                                                        Jakub Mazanec 9. B 
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Čerti   
Jako každoročně tu máme pátého 

prosince. To znamená jediné, že Mikuláš 

společně s andělem a čertem obcházejí 

děti a nadělují nadílku. Záleží na jejich 

chování v průběhu roku, protože když 

zlobí a dělají neplechu, tak nedostanou 

nic, maximálně tak bramboru, anebo 

uhlí. Naše škola nebyla výjimkou, a i tento 

rok obcházeli třídy prvního stupně čerti 

společně s dvěma anděly a Mikulášem. 

Děti byly v celku hodné, takže čerti naštěstí tolik práce neměli, ale našly se nějaké ratolesti, 

které přes rok nebyly příliš hodné. Čerti jim, ale řádně domluvili, že už se to nesmí opakovat, 

protože Kniha hříchů ví o všem. Mladí nezbedníci slíbili, že už budou hodní. Tak uvidíme zase 

za rok, jestli se děti polepšily.   

Jakub Mazanec 9. B 

                                                                                                                                             

Florbalový turnaj  
(chlapci 8. – 9. třída) 

Opět po roce se hlásí 

listopad plný sportovních 

akcí, ani florbal není 

výjimkou.  

Florbalový turnaj byl 

rozdělen na čtyři skupiny 

po čtyřech školách. Dvě 

byly zde na naší škole 

a zbylé dvě ve sportovní 

hale.  

Naše škola ve skupině 

dostala Gymnázium 

Humpolec, ZŠ Hradská 

Humpolec a ZŠ Kamenice 

na Lipou. První zápas nás 

čekal proti gymnáziu, nad 

kterým jsme vyhráli 2:0.  

Po tomto utkání jsme hráli 

opět s Humpolcem 

ZŠ Hradská. Tu jsme 

kontrolovaně porazili 1:0. 

Následně nám s Kamenicí 

nad Lipou stačila remíza, 

abychom postoupili. Což 

vyšlo, zápas skončil 0:0 

a my z prvního místa 

postoupili.  

Ve finálové skupině jsme 

narazili na Počátky, které 

vše předtím vyhrály, ale 

my jsme se jich i přes jejich 

výškovou převahu 

nezalekli a porazili je 1:0. 

Ze sportovní haly přišla 

ZŠ Komenského 

a ZŠ Humpolec Hálkova.   
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Proti ZŠ Komenského jsme 

těsně prohráli 1:0, i když 

jsme byli o dost lepší, měli 

jsme víc šancí   

a odehráli jsme velice 

kvalitní utkání, ale ten gól 

bychom v tomto zápase 

nedali, ani kdyby se hrálo   

do půlnoci. V posledním 

utkání na nás opět čekal 

Humpolec, tentokrát to 

byla ZŠ Hálkova. Když 

bychom je porazili, jsme 

první, ale my jsme bohužel 

prohráli 2:0. Už nezbyly 

síly. Situace už jsme 

neřešili, tak jak bychom 

měli, což znamenalo, že 

skončíme až čtvrtí.  

Celý turnaj ovládla 

Hálkova a pohár si veze 

opět do Humpolce. 

Gratuluji a přeji jim úspěch 

v krajském kole.  

Byl to jeden  

z nejlepších turnajů, co 

jsme kdy odehráli. Až 

na poslední zápas, byly 

všechny neskutečné. 

Velmi nás podržel 

i brankař Matěj Florian. 

Výkon nebyl na čtvrté 

místo, zasloužili jsme si 

víc.  

                                                                                                                                                 Jakub Mazanec 9. B  
 

Fórum mládeže   
Dne 7. 11. 2023 se 

uskutečnilo fórum 

mládeže. Účastnily se 

základní i střední školy 

včetně gymnázia. Tento 

školní rok se řešilo mnoho 

věcí. Například dostupnost 

mladým lidem, elektřina, 

větrné elektrárny.  

Začali jsme v půl deváté. 

Končilo se v jednu hodinu. 

Samozřejmě nechybělo 

ani občerstvení a pauza 

na svačinu. První aktivita 

byla seznamování. Druhá 

byla, že jsme museli sepsat 

chyby a informace, co by 

mohlo město udělat lépe 

pro mládež. Nejvíce tam 

padalo neinformování 

mladých. Asi každý ví, že 

Pelhřimov má svůj 

Facebook. Ale ten 

používají spíše starší, než 

mladí, mladí používají 

nejvíce Instagram. Takže 

nám pan místostarosta 

Karel Kratochvíl slíbil, že 

založí instagramový účet 

Pelhřimov. Potom jsme si 

dali pauzu na svačinu. 

Třetí aktivita byla zase 

ve skupinkách a tam se 

řešila elektřina, vzduch, 

vodstvo atd... My jsme byli 

u elektřiny a tam byl i pan 

místostarosta, který nám 

říkal informace. Sdělil 

nám, že se mají u Počátek 

a Žirovnice postavit větrné 

elektrárny. Mělo by jich 

být třicet, ale bude jich 

méně.  A také nám řekl, že 

jsme na to nejlepší kraj, 

a ještě samozřejmě 

Morava. No a potom byl 

závěr, který nám krásně 

ukončila škola Krásovy 

domky, která si připravila 

projekt Motýli.  Závěrem 

nám poděkovali, že jsme 

přišli a že jsme 

spolupracovali. Nechyběl 

ani potlesk. 
 

Jakub Sepekář 8. A 
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Pasování prvňáků  
Dne 11. 10. 2023 se na naší škole uskutečnilo pasování žáků z prvních tříd. Prvňáky pasovali 

žáci devátých ročníků. Vše začalo přivítáním a úvodní řečí, poté prvňáci dostali lístek, na který 

za každý splněný úkol získali razítko. Těch úkolů bylo deset a každý vše zvládl. Mezi 

nejoblíbenější patřil florbal a shazování kuželek. Po splněných úkolech nastala přetahovaná 

a pak to hlavní, pasování. Každý žák byl pasován a dostal samolepku s památkou. Prvňáci byli 

nadšení a velice se jim celá akce líbila.  

                                                                                                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                Jakub Mazanec 9. B 

Průšvihy paní učitelky Pechové 
Co Vás přivedlo k tomu, stát se učitelkou přírodopisu a chemie?  

Již od dětství jsem si hrála na paní učitelku a ve škole jsem pomáhala svým spolužákům s tím, 

čemu nerozuměli.  

Na gymnáziu při rozhodování, kam budou směřovat své další kroky, jsem si podala přihlášku 

na pedagogickou fakultu, ale nakonec jsem se rozhodla jít vědeckým směrem s tím, že bych 

se během svého života chtěla zabývat i výukou vystudovaných předmětů. 
  

Co vás nejvíce baví na výuce těchto předmětů?  

Celkově přírodovědné předměty mi přijdou velice zajímavé, v podstatě je to vše kolem nás 

i součást nás. Myslím si, že všichni bychom měli znát alespoň přírodu kolem nás, umět se k ní 

chovat a zamýšlet nad tím, jak ovlivňujeme životní prostředí.  
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Jakými metodami se snažíte zpřístupnit a zatraktivnit tyto předměty pro žáky?  

Snažím se zařadit laboratorní práce a propojit probíranou látku i s běžným životem. Nejsem 

zastáncem učení se „telefonních“ seznamů nazpaměť, ale snažím se o to, abyste danou látku 

pochopili. Myslím si, že na základní škole jde hlavně o to, aby si žáci mohli na dané věci 

sáhnout a vyzkoušet, toto si i lépe zapamatují.  

 

Jaké jsou podle Vás největší výzvy, s nimiž se učitelé přírodopisu a chemie potýkají?  

Myslím si, že celkově přírodopis a chemie nejsou moc oblíbené předměty mezi žáky. Chemie 

je pro mnoho žáků strašákem a předmětem zcela nepochopitelným.   

 

Jak hodnotíte zájem žáků o přírodopis a chemii?  

Jak jsem již zmínila v předešlé otázce, tyto předměty nemají velkou oblíbenost mezi žáky.  

Co jste dělala, něž jste nastoupila na naši školu?  

Po studiích jsem pracovala v hematologické laboratoři a následně jsem nastoupila 

na mateřskou dovolenou. 

  

Jakou školu jste vystudovala a kde?  

Vystudovala jsem Farmaceutickou fakultu na Univerzitě Karlově v Hradci Králové. 

  

Vzpomenete si, jaké jste měla oblíbené předměty?  

Samozřejmě přírodopis a chemii.  

 

Podělíte se s námi o nějaký zážitek z Vašich školních let?  

Předpokládám, že vás spíše zajímají průšvihy než úspěchy. Tak tedy jeden průšvih 

s ponaučením…. Myslím si, že to bylo v 7.třídě, již nevím, koho to ve třídě napadlo. Došlo 

k tomu, že jsme vzali sníh z venkovních parapetů a začali se o přestávce ve třídě koulovat. 

Nám to připadalo jako skvělá zábava, v té situaci nám nepřišlo, že bychom dělali něco 

špatného. Ale v této třídě nebylo lino, ale parkety – dřevěná podlaha náchylná na vlhko. Když 

na to přišla paní učitelka, samozřejmě z toho byl problém, který ale neřešila s rodiči, ale 

s námi. Museli jsme se sejít po škole a celou třídu vydrátkovat, měli jsme skvělý třídní kolektiv 

a tento prohřešek jsme společně zvládli napravit. A to si ani nedovedete představit, jaká 

to byla příšerná práce.        

 

Za rozhovor paní učitelce moc děkujeme.     

                                                                                                                                                    Jakub Sepekář 8. A 
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Podzimní šifrování s ohýnkem  
V úterý 17. října v 15 hodin se třída 2.B 

společně shromáždila u školního a ohniště 

a začalo tak příjemné podzimní odpoledne, 

kterého se zúčastnili nejen žáci, ale také 

rodiče, sourozenci, zkrátka celá rodina.  

Každý si přišel na své. Maminky si společně 

s paní učitelkou vyrobily krásné podzimní 

věnce, tatínkové si vzali na starost opékání 

buřtíků a děti si nejdříve zavařily mozkové 

závity při luštění šifry a poté se vrhly 

na pouštění draků. Kromě buřtíků si všichni 

pochutnávali i na výtečných dobrotách, které 

napekly maminky. Tento chladný, avšak 

krásný podzimní den zakončili druháčci 

pěveckým vystoupením, které si spolu s paní 

vychovatelkou připravili.  

Celou akci si všichni moc užili. Rozloučili se 

s úsměvem na tváři a přáním, aby se co 

nejdříve zase takhle sešli.  

 

                                                                                                                                 Tereza Knězů, asistentka pedagoga  
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Halloweenská přespávačka  
Večer z 2. 11. na 3. 11. třída 6. A přespávala ve škole. Tématem byl Halloween. Děti si přinesly 

jídlo a uspořádaly si velkou hostinu.  

Poté, co si žáci vyrobili lampióny a vyřešili hádanku, ve které jim vyšlo, že mají po cestě najít 

kamínek a list, se kterým musejí dojít až do cíle celé stezky, se konečně vydali na stezku 

odvahy.  

Někteří žáci z 8. až 9. ročníků si pro ně připravili scénky jako z hororu. Atmosféru večera 

doprovázela strašidelná hudba, kterou doprovázely skvělé kostýmy. Během celé stezky je žáci 

různě strašili. Byl to krásný zážitek jako z opravdického hororu. Když se všichni vrátili ve zdraví 

a naživu zpátky do tělocvičny, usnuli a spali až do rána. Ráno se nasnídali a pokračovala 

normální výuka.  

Tímto bych chtěla poděkovat paní 

učitelce Belžíkové, paní učitelce 

Točíkové, naší paní asistence 

Pražanové a také žakům z 8. A a 9. A, 

kteří si to pro nás šesťáky připravili. 

DĚKUJEME!    

 
 
 

  

                                                                                                                                       
 

Valerie Kölblová 6. A  
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Zimní slunovrat a Vánoce  
Předchůdcem křesťanských Vánoc byl pohanský Kračun, tedy 

slovanský svátek zimního slunovratu. Je zmíněn již v nejstarších 

slovanských písemných záznamech, např. v Euchologiu sinajském. 

Podoba dnešních Vánoc je ovlivněna především křesťanskými slovanskými lidovými zvyky, 

které tuto slavnost později nahradily. Existují i písemné záznamy z doby těsně následující.   

O svátku zimního slunovratu bylo např. tradicí při večeři prostírat i zemřelým členům rodiny, 

kteří jsou na večeři pozváni a na jejich počest se pronese přípitek. Zatímco o Vánocích je 

zvykem prostírat o jeden talíř navíc pro nečekanou návštěvu. Slavnost zimního slunovratu tak 

později v naší kultuře splynula s oslavou Vánoc.   

Přestože jsou Vánoce svátkem radosti a klidu, na přípravách nejvíce vydělávají firmy 

zpracovávající jídlo, hračkárny, drogerie a vůbec i všechny ostatní firmy. Ta nejúspěšnější 

s názvem Coca-Cola vydělává na reklamách se Santou Clausem již 90 let.  
        

                                                                                                                                                Valerie Kölblová 6. A  

Hádankobraní 

Kterou barvu malíř potřebuje? 
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Hádanky 
 

1. Který smysl používáme, když čicháme například ke květině???   

A) zrak  

B) čich  

C) chuť    
 

2. Jaké číslo se jen zvyšuje a nikdy nesnižuje?  

3. Představ si, že vlk útočí na zajíce. Máš jenom opečené kuře, co uděláš???  

  
Řešení: zelená 1. čich, 2. věk, 3. Hodíš pečené kuře vlkovi.   

                                                                                                                                 Martin Humeník 4. A 

Vtipy  
  
Bůh stvořil svět a ďábel mu říká:  

„Ten tvůj svět je až moc dokonalý. Život v něm bude moc jednoduchý. Nech mě stvořit 

alespoň jednu věc, která by lidem ztěžovala život.“ Bůh souhlasí.  

A takhle vznikla fyzika.   
  

Sedm divů Česka  

1. Všichni mají práci.  

2. Přestože všichni mají práci, nikdo nepracuje.  

3. Přestože nikdo nepracuje, plán plní na 100 %.  

4. Přestože plán plní na 100 %, nikde nic není.  

5. Přestože nikde nic není, všichni mají všechno.  

6. Přestože všichni mají všechno, každý krade.  

7. Přestože každý krade, nikde nic nechybí.  
  
  

Když hořela škola, žáci pomáhali, jak jen mohli. Někteří šli domů, někteří tam házeli dřevo a 

někteří tam dokonce donesli benzín.   

 

Ve škole si připadám jako na policejním oddělení. Pořád se mě na něco vyptávají a já o ničem 

nevím.  

 

Valerie Kölblová 6. A 
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Beckham 
Celý, nejen sportovní, svět žije novým dokumentárním 

seriálem o jednom z nejúspěšnějších fotbalistů všech 

dob Davidu Beckhamovi.  

Seriál je rozdělen na čtyři díly, každý díl má okolo hodiny. 

V seriálu je podrobně ukázáno, jaký tlak na Davida 

Beckhama společně s jeho ženou, zpěvačkou Spice girls 

Victorií, byl vyvinut, jak se z mladého fotbalisty stal 

majitel klubu, který sám založil. Momentálně přivedli Lea 

Messiho.  

V epizodách vystupují bývalí hráči a trenéři včetně sira 

Alexe Fergusona, který Beckhama v podstatě vychoval, 

ale také lidé, kteří Beckhamovi nemile zasáhli do života. 

Seriál můžu velice doporučit, je to opravdu velmi 

povedené. Vše je ke zhlédnutí na platformě Netflix.   

                                                                                                                                              David Beckham Top 10 goals | Manchester United (manutd.com)  
 Jakub Mazanec 9. B                                                                                                                

                                                                                                                                                                                                   

Knižní recenze: Go Gang odvážných  
Po dlouhé době jsme si pro vás připravili knižní recenzi. 

Tentokrát na dobrodružnou a napínavou knižní sérii 

od spisovatelky Ivony Březinové.  

Knihy pojednávají o šestici přátel a jejich rodinách, kteří se 

poznali na výletní lodi. Společně cestují a navštěvují zajímavá 

místa. Bohužel je ale vždy potká nějaké nebezpečí, nejčastěji 

,,se perou” s přírodními živly. Od potopení lodě, až 

po zemětřesení, anebo zajetí v džungli. Já osobně mohu knihu 

vřele doporučit. Nemám přečteny všechny díly, ale zatím se 

mi nejvíce líbil příběh z českého prostředí, a to z Krkonoš, 

Nevinná lavina. Skvělý dárek pod stromeček.                            

 Jakub Mazanec 9. B 

https://www.manutd.com/en/videos/detail/david-beckham-top-10-goals
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Abeceda peněz  
Dne 2. 11. 2023 měla 4. A akci jménem Abeceda peněz. Abeceda peněz je akce, kde se učí 

hospodařit s penězi nebo jak to probíhá v bance. Jakmile skončil program, měli jsme si 

připravit pracovní listy a paní učitelka nám pustila připravené video a podle něj jsme dělali 

pracovní listy. Ve videu bylo, jak probíhá třeba, když se v bance volá s video bankéřem, nebo 

jak funguje počítačka bankovek. Občas ve videu bylo, že máš něco vybrat nebo dokonce 

rozluštit. Ve videu ukazovali i jak vypadají bankovky v jiných státech.   

Martin Humeník 4. A 

Dopravní hřiště 

Dne 19. 9. 2023 byla 4. A na dopravním hřišti. Jedna polovina třídy byla na dopravním hřišti 

a druhá polovina se učila značky. Poloviny se střídaly po hodině a takhle se vystřídaly třikrát. 

Pan instruktor měnil barvy na semaforu a měnil, jestli jede vlak těm, co zrovna byli na hřišti 

a jeli na kole. To se dělo, když tam každá polovina byla jen jednou. Když tam obě poloviny 

byly podruhé, tak je pan instruktor zkoušel jízdou zručnosti. Na konci jízdy zručnosti 

se vybralo, kdo byl nejlepší na žebříčku a potom akce skončila. Na konci školního roku budou 

čtvrťáci psát test, jestli si pamatují dopravní značky.  

                                                                                                                                                           Martin Humeník 4. A 
 

  



 

13 

      Knihovna         
Dne 24. 10. 2023 šla 4. A do knihovny. Když 

děti přišly, měly za úkol udělat větu z pěti 

slov. Potom jim v knihovně po kousíčkách 

vyprávěli upoutávku o knížce jménem 

Útěk Kryšpína. Když se dočetlo, tak si 

mohly vybrat knížku. Návštěva knihovny se 

dětem moc líbila.  

                                                                                                                                                                         

Martin Humeník 4. A 
 

  Předvánoční 
výlet  

Učitelé si pro žáky 6. ročníku naplánovali 
výlet do Hlinských skláren a do skanzenu 
na Veselý kopec, který se uskutečnil 
4. prosince. V Hlinských sklárnách jsme 
viděli výrobu klasických vánočních ozdob. 
Zdá se to jako docela nebezpečná práce. 

Dokonce jsme si mohli sami zkusit něco vyrobit, nebo koupit. Potom jsme vyrazili na Veselý 
kopec, kde jsme se dozvěděli, jak se původně slavily Vánoce a byl tam krásně vidět zachovaný 
styl starých českých Vánoc, včetně zdobení a pečení cukroví.  

                                                                                                                                      Valerie Kölblová 6. A 
 
 

Postup České republiky na Euro 
2024  

Až do posledního kola kvalifikace naše lvíčata bojovala o postup na mistrovství Evropy do Německa. 

Podařilo se postoupit. Celou kvalifikaci jsem shrnul v tomto článku.  

Češi měli ve skupině velmi nepříjemné 

soupeře. Polsko  

s hvězdou Lewandowskim v útoku, bránící 

to Moldavany, s podobným stylem hry 



 

14 

Faerské ostrovy a zemi s velmi vyváženou 

hrou, Albánii. Hned v úvodním kole naši lvi 

porazili Polsko 3:1. Díky dvěma rychlým 

gólům Ladislava Krejčího a Tomáše 

Čvančary během dvou minut naši zápas 

kontrolovali a zvítězili. Po sousedech 

z Polska nás čekal velmi nepříjemný 

soupeř, urostlí Moldavané. Když jsme 

porazili Poláky (favority skupiny), porazíme 

každého, jenže ono to tak nebylo. 

Moldavsko se udatně bránilo a my jsme 

nemohli Moldavskou zeď prorazit.  

Zápas skončil 0:0.  

Ve třetím kole se naši svěřenci vydali 

na sever. Na Faerských ostrovech se nám 

na umělé trávě podařil dát rychlý gól. To 

nás uklidnilo. Faeřané museli otevřít svoji 

obranu, takže naši se lépe dostávali 

do šancí.  Díky dvěma povedeným střelám 

zdálky od záložníka německého 

Wolfsburgu Václava Černého jsme zvítězili 

3:0.  

V dalším kole jsme hostili Albánii. V zápase 

se dlouho nic nedělo, když na začátku 

druhého poločasu se trefil Lukáš Provod, 

bohužel z ofsajdu. Česko opět zachránil 

Václav Černý, jenže za deset minut se 

trefila i Albánie. Remíza 1:1 a body se dělily.  

V pátém kole nás čekala odveta s Albánií. 

Ta už tak veselá nebyla. Mojmír Chytil, 

útočník Slávie, dostal koncem prvního 

poločasu velmi spornou druhou žlutou 

kartu za hraní rukou. Naši svěřenci hráli 

v deseti. V tu chvíli už jsme prohrávali 1:0. 

V druhém poločase jsme dostali ještě další 

dva góly. Na Balkáně jsme padli 3:0.  

V šestém utkání o Euro na nás čekala 

odveta s Faerskými ostrovy. Skvělý první 

poločas gól nepřinesl. Pouze se dvakrát 

otřásla svatyně Faerských ostrovů, 

po střele Michala Sadílka a bombě 

z trestného kopu Adama Hložka, forwarda 

z Leverkusenu. Všichni čekali, že v druhém 

poločase Faerskou obranu konečně 

prolomíme, jenže tomu tak nebylo, a tak 

kapitán reprezentace, středopolař 

anglického mužstva West-Ham United 

Tomáš Souček, dal gól až z penalty. 

Utrápené, ale důležité tři body do tabulky, 

které jsme získali na poslední chvíli.  

V předposledním kole kvalifikace nás 

čekalo Polsko. V prvním poločase jsme 

dostali gól. Vypadalo to špatně, ale naši nic 

nevzdali a začátkem druhého poločasu 

propálil gólmana Juventusu Tomáš Souček. 

Koncem zápasu jsme tlačili, protože Poláci 

potřebovali vyhrát, takže útočil doslova 

celý tým, včetně brankáře při posledním 

momentu zápasu, při rohovému kopu. 

Z toho naštěstí Poláci síť nerozvlnili. Zápas 

skončil nerozhodně 1:1.  

Před posledním kolem kvalifikace, které 

nás čekalo na Andrově stadióně v Olomouci 

proti Moldavsku, přišel nepochopitelný 

zkrat tří hráčů základní sestavy, Jana 

Kuchty, Vladimíra Coufala a Jakuba Brabce, 

kteří před tak důležitým a klíčovým 

utkáním o postup šli … 

(pokračování na straně 16) 
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 Střípky poezie 

Pohádka 
Slávek Bouda 

 

Každý má rád pohádky, 

kde není čas na hádky, 

kde dobro nad zlem zvítězí, 

bez větších lidských přítěží. 

 

Vodníka my známe dobře, 

hodného i někdy zlého, 

každý známe toho svého, 

pána jezer, rybníků i tůní, 

který si tam někde trůní. 

 

Čerta nebojí se jenom děti, 

ten, když na vás jednou vletí, 

už se vás pak nepustí, 

vezme vás i do Ústí. 

 

Strach z něj mají i lidé staří, 

kterým se nebývale daří, 

čert je vezme do pekla, 

odkud je cesta jenom vleklá. 

 

Ježibaba nejí pouze perníčky, 

ale také malé dětičky. 

Mařenka i Jeníček, 

mohou nám to povídat, 

když je bába chtěla jednou pojídat. 

 

Jeskyňky, vlky, příšery i kůzlátka, 

potkat můžeme všechny zkrátka. 
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(pokračování ze strany 14) 

… do Olomouckého nočního klubu. Je 

to absolutně nepochopitelný čin těchto 

klíčových hráčů. Například Coufal hraje 

v Premier league, nejprestižnější lize světa, 

a v kvalifikaci nevynechal ani minutu. Pan 

trenér Jaroslav Šilhavý musel rychle 

improvizovat, a tak se do základní sestavy 

dostali tři hráči, kteří by se do sestavy ani 

nedostali.  

V zápase se nám naštěstí podařilo dát 

rychlý gól. Po skvělé přihrávce Tomáše 

Chorého na rozběhlého Douděru padl gól. 

Přesto hráči byli rozhozeni, byla na nich 

znát nervozita. Jeden moldavský 

reprezentant dostal červenou kartu, což 

nás uklidnilo.  

Už zmiňovaný Tomáš Chorý, který se 

do základní sestavy a celkově 

do reprezentace dostal poprvé, rozhodl 

nekompromisní hlavičkou, 2:0. Zasloužený 

gól si dal i neskutečný bojovník, který by byl 

schopen na hřišti padnout, kapitán Tomáš 

Souček. Zápas skončil 3:0 a celý národ si 

oddechl. Ani tentokrát nebudeme 

na mistrovství Evropy chybět.  

Velmi řešený během celé kvalifikace byl 

trenér Jaroslav Šilhavý a jeho realizační 

tým. Po posledním zápasu sám oznámil, že 

jeho dlouhá pouť u reprezentace končí. Teď 

zůstává otázkou, kdo národní reprezentaci 

převezme, na již několikrát zmiňované 

mistrovství Evropy v Německu.   

                                                                                                  

                                                                                                                                                             Mazanec Jakub 9. B 
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